
36.V.3 - X sesja Rady Miejskiej, 29 kwietnia 2015 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny, nawiązując do dyskusji podczas sesji na temat Dworca PKP i rozmów z PKP, zwrócił się do 

Prezydenta Miasta z wnioskiem, aby Miasto w sposób racjonalny podchodziło do tej inwestycji i jako 

priorytet potraktowało połączenie osiedla Zatorze z centrum miasta poprzez budowę przejścia podziemnego, 

a nie przebudowę całego dworca. Radny zgłosił wniosek o zracjonalizowanie projektu, tak, żeby osiągnąć 

ten cel, a nie iść w kompleksową przebudowę Dworca – i żeby to było jasne stanowisko Miasta podczas 

prowadzonych rozmów.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/33.html





